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Geachte raads- en commissieleden, 
 
Waarover gaat deze brief? 
Deze brief gaat over de schriftelijke vragen die gesteld zijn door de fractie VVD Dinkelland, met betrekking 
tot het onderwerp GGiD. 
 
Ons besluit 
In onze vergadering hebben wij besloten de schriftelijke vragen middels deze raadsbrief te beantwoorden. 
 
Toelichting 
Vraag 1: Is de gemeente Dinkelland vooraf geïnformeerd over het stoppen van de ontwikkeling? 
  
De gemeente is vooraf geïnformeerd. 
  
Vraag 2: Wanneer is het College geïnformeerd over de oorzaak van dit besluit en de overwegingen die 
hieraan ten grondslag liggen? 
  
Midden oktober is er vanuit de GGD een besloten informatiebijeenkomst voor het algemeen bestuur van 
SamenTwente (AB) ingelast waarin de veertien Twentse gemeenten werden bijgepraat over de stand van 
zaken. Tijdens deze bijeenkomst werd vanuit het dagelijks bestuur van SamenTwente (DB) het advies 
gegeven om te stoppen met het ontwikkelen van het GGiD. Op de ingelaste besloten AB vergadering op 2 
november werd conform dit advies besloten om te stoppen met het GGiD. 
  
Vraag 3: Zijn er ook andere scenario’s overwogen om door te kunnen gaan en zo ja, met wie zijn deze 
besproken? 
  
Er zijn in de afgelopen jaren ook andere scenario’s overwogen. Er is steeds alles aan gedaan om het dossier 
tot een succes te brengen en de al gedane investering door de 3 GGD’en niet teniet te laten gaan. De 
bestuurscommissie publieke gezondheid (tot juli 2021), het AB en DB van SamenTwente zijn regelmatig 
meegenomen in de stand van zaken en de acties die zijn ondernomen in de pogingen om het dossier vlot te 
trekken. 
  
Vraag 4: Wat betekent het stoppen van de ontwikkeling voor de wettelijke verplichtingen? 
  
Het werk van de jeugdgezondheidszorg (JGZ) kan doorgaan, waarbij gebruik wordt gemaakt van het oude 
digitale dossier. Hoewel dit systeem niet meer past in de ambities die GGD Twente heeft, is hiermee de 
continuïteit van de dienstverlening van de JGZ gewaarborgd. 

 



  
Vraag 5: Kunt u ons informeren over de overige kosten die gemoeid zijn bij de ontwikkeling en beëindiging 
van de ontwikkeling? Hier wordt €4,16 miljoen genoemd. Is dit het totale verlies? 
  
€ 4,16 miljoen euro is het totaal af te boeken bedrag. Het is niet uit te sluiten dat er verdere juridische kosten 
gemaakt moeten worden. Hierop kunnen we op dit moment geen antwoord geven, omdat de wijze van 
stoppen nog verder uitgewerkt moet worden. Daarnaast zullen de aanbesteding en aanschaf van een nieuw 
digitaal systeem kosten met zich mee brengen. 
 
Vraag 6: Komt de gemeenteraad in het kader van budgetrecht nog in positie ten aanzien van het tekort? 
  
Het algemeen bestuur zal in haar decembervergadering een besluit nemen over de dekking van het tekort. 
Hier zullen meerdere scenario’s voor aangereikt worden. Voor zover het gevolgen heeft voor de bestaande 
of toekomstige begroting van de gemeente Dinkelland, zult u hierover geïnformeerd worden. Voor 
SamenTwente gelden wettelijk vastgelegde procedures voor het budgetrecht van de raden. 
  
Vraag 7: Op welke wijze wordt er de komende jaren voorzien in het digitale dossier jeugdgezondheid? Wat 
zijn hier de extra kosten van voor Dinkelland? Wat betekent dit voor de kwaliteit van dit dossier? 
 
Het “oude” digitaal dossier kan gebruikt blijven worden. Hier worden jaarlijkse licentiekosten voor betaald, dit 
zijn geen extra kosten want ze zijn geraamd in de begroting. Het systeem past niet in de ambities die GGD 
Twente heeft maar door dit systeem te gebruiken blijft de continuïteit van de dienstverlening in de JGZ 
gewaarborgd. In verband met het aanbestedingsrecht zal er een nieuwe aanbesteding gestart moeten 
worden. Het AB heeft het DB opdracht gegeven om met een procesvoorstel terug te komen bij het AB, om te 
komen tot een nieuw bestaand digitaal dossier inclusief een dekkingsvoorstel. 
  
Vraag 8: Op welke wijze wordt de besluitvorming rond dit dossier verder onderzocht gezien het huidige 
financiële resultaat van de keuzes die door de GGD Twente zijn gemaakt? Komt er een intern of extern 
onderzoek? 
  

Het algemeen bestuur van SamenTwente heeft opdracht gegeven om een onafhankelijk externe evaluatie uit 
te voeren naar het totale proces van totstandkoming van het GGiD, inclusief rol van het bestuur. De externe 
moet een ter zake deskundige partij zijn van buiten de regio Twente. 
 
Naast bovenstaande vragen, vraagt u ook om een korte reflectie van het College: 
  
Vraag 9: Er zijn 25 ggd’en in Nederland die allemaal volledig of deels de JGZ uitvoeren. Waarom dan iets 
volledig nieuws ontwikkelen voor slechts 3 ggd’en? 
  
De GGD’en Hollands Noorden, regio’s Utrecht en Twente hadden in 2016 dezelfde visie en ambitie en 
hebben daarom destijds het initiatief genomen om de krachten te bundelen. Elk van deze GGD’en gebruikte 
(en gebruikt tot op heden) MLCAS als digitaal dossier voor de JGZ en wilde op dezelfde tijd met dezelfde 
visie en ambitie gezamenlijk aanbesteden. Zo is de gezamenlijke ontwikkeling van een GGD-dossier tot 
stand gekomen waarbij juist het GGD-werkproces leidend is voor de systeemontwikkeling. 
  
Bij de start van het programma in 2016 was het helder dat de markt geen standaardoplossing bood die de 
gewenste doelen kon realiseren. Daarom sloegen de GGD’en Hollands Noorden, regio Utrecht en Twente de 
handen ineen om deze aanbesteding en het daaruit vloeiende ontwikkelprogramma gezamenlijk mogelijk te 
maken. Dit was de enige manier om de markt te dwingen tot een ontwikkeling. JGZ-organisaties zijn op 
individuele basis te klein om een dergelijk ontwikkeltraject aan te besteden, met de insteek dat mogelijk ook 
later andere GGD’en zouden kunnen aansluiten. 
  
Vraag 10: Kan er niet van gebruik gemaakt worden van de kennis/systemen van de omliggende GGD’en 
zoals bijvoorbeeld GGD IJsselland? Dat voorkomt in de toekomst weer een forse investering met alle 
onzekerheid of het wel werkbaar is. 
  
Dit is zeker een mogelijkheid. In verband met het aanbestedingsrecht heeft het AB het DB opdracht gegeven 
om met een procesvoorstel terug te komen bij het AB, om te komen tot een nieuw bestaand digitaal dossier 
inclusief een dekkingsvoorstel. 
  
 
 
 



Vraag 11: In hoeverre was er al rekening gehouden met toekomstige besparingen wanneer het nieuwe 
systeem goed draaide? Bijvoorbeeld nu maakt de GGD nog de planning. Past de afspraak niet dan ga je 
bellen. Bij het toekomstige systeem kon je dat allemaal zelf regelen dus bespaar je personeel. Is er al 
rekening gehouden met deze toekomstige besparingen en wat zijn dan de meerjarige gevolgen hiervan? 
  
Hier is geen rekening mee gehouden. Het realiseren van besparingen op de JGZ was voor GGD Twente 
geen uitgangspunt bij het ontwikkelen van een nieuw dossier. De ambitie was inhoudelijk gedreven en 
gericht op betere dienstverlening naar inwoners en betere ondersteuning van professionals bij hun werk. 
  
Vraag 12: Wanneer verwacht het College het nieuwe financiële plaatje rond te hebben op dit onderdeel? 
Aangezien een investering vrijvalt kan er tijdelijk (2022 omdat je je volgens de BBV nu je verlies moet 
nemen) sprake zijn van een tekort maar meerjarig levert dit een voordeel op want de afschrijvingen voor 
komende jaren komen vrij te vallen. 
  
Voor de vergadering van het algemeen bestuur van 14 december zullen verschillende scenario’s worden 
uitgewerkt voor dekking van de afboeking. Op dit moment kan nog geen inzicht gegeven worden in de 
consequenties. Wel kunnen we nu al aangeven dat er geen sprake is van een meerjarig voordeel. Het 
afschrijvingsbudget valt niet vrij maar is benodigd voor de dekking van de structurele licentiekosten van het 
aan te schaffen dossier.  
 
Waarom deze raadsbrief? 
Op basis van artikel 35 van het Reglement van Orde kan een raadslid schriftelijke vragen stellen aan het 
college. Schriftelijke vragen worden door het college beantwoord middels een raadsbrief. Wij stellen u voor 
deze raadsbrief voor kennisgeving aan te nemen. 
 
Heeft u nog vragen? 
Neem dan contact op met de raadsgriffier. Deze zal uw vragen aan ons college kenbaar maken. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Dinkelland, 

 
de secretaris 

 
 
Drs. C.H.A.A. Luttikhuis 

de burgemeester 
 

 
J.G.J. Joosten 


